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Vetlanda Ungdomsråd 

Plats och tid Vattenverket, Norra Esplanaden 11 kl. 13.00 till 15.00 
 

Närvarande/beslutand
e 

Stina Lindgren, ordförande, Njudungsgymnasiet TE24 
Theodor Wätterbo, Withalaskolan 9G 
Tias Lerager, Withalaskolan 9E (från kl. 13.30) 
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskola 9 
Adrian Borg, Landsbro skola 9B1 
Zuzanna Voigt, Withalaskolan 7I 
Emmet Bjurenholt, Vetlanda friskola år 7 
My Thuresson, Withalaskolan 8K 
Hannes Segerberg, Landsbro 8D 
Filicia Öberg, Vetlanda friskola år 7 
Fabian Marcel, Njudungsgymnasiet år 2 
Simon Svensson, Njudungsgymnasiet år 2 
 
 

 

Frånvarande Ida Lidehorn, Landsbro skola 9E (PRAO) 
Moa Hedqvist Withalaskolan 8A/Vattenverket (Sjuk) 

Övriga deltagare  Anders Dahlén 
Glenh Zachrisson 
Erik Johannson 
Maja Andersson, projektledare KOF (punkt 3) 

Sekreterare 

 

 

Ordförande 

Anders Dahlén 

 

Underskrifter 

 Stina Lindgren  

Justering av protokollet 
Protokollet är justerat. Punkt 7 justerades omedelbart.  

Datum när protokollet justerades: 2024-11-11 

Förvaringsplats för protokollet: Vattenverket 
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1. Mötet öppnas och upprop 
Ordförande Stina Lindgren öppnar mötet och genomför upprop. Nya medlemmar från 
hälsas välkomna. Nya medlemmar är: Emmet Bjurenholm Vetlanda friskola år 7, 
Zuzanna Voigt, Withalaskolan 7i och Filicia Öberg Vetlanda friskola år 7.  
 

2. Föregående protokoll 
Ordförande Stina Lindgren läste upp protokollet. Stina informerade att den utsedda 
arbetsgruppen har haft ett möte med landskapsarkitekt Annika Lundwall om 
lekparken.   
Beslut: och det lades till handlingarna.  

 
3. Vetlandafesten 2025 

Projektledare Maja Andersson från Kultur- och fritidsförvaltningen besöker 
ungdomsrådet och berättar att hon jobbar med Vetlandafesten 2025. Hon frågar 
ungdomsrådet vad tänker om nästa års Vetlandafest.  

 
• Medlemmarna i ungdomsrådet för fram flera förslag på olika artister. Maja Andersson 

antecknar förslagen.  
• Ungdomsrådet för fram att det är viktigt att populär ungdomsartist behöver få vara på 

den stora scenen så det inte blir som med Sally Boy.  
• Ungdomsrådet föreslår att även komiker eller andra artister utöver sångare kan 

komma.  
• Ungdomsrådet påminner om idén från förra året att fråga lokal TikTok-profil från 

Vetlanda att medverka.  
• Ungdomsrådet lyfter frågan om buss från och till landsbygden vid Vetlandafesten 

eftersom det går så lite kollektivtrafik. Ungdomsrådet förde fram frågan förra året 
men då var det för kort om tid.  Ungdomsrådet menar att kommunen skulle kunna 
hyra buss som åker vissa turen till och från festen. Maya Andersson säger att hon hört 
om behovet och kommunen ska jobba med frågan.  

 
Beslut:  

- Maya Andersson är välkommen att fortsätta dialogen med ungdomsrådet. Det går 
bra att skicka e-post med fler idéer och förslag.  

- Ungdomsrådet vill vara med på Vänliga gatan även 2025. Glenh Zachrisson bokar 
när e-tjänsten öppnar 15 oktober.  

 
4. Frågor till politikerna i KSAU 11 november.  

ungdomsrådet samtalar om vilka frågor de vill ställa till politikerna 11 november.  
• Hur går det med simhallen? Hur kommer vi i ungdomsrådet få vara med i den 

fortsatta processen? 
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• Hur tycker ni politiker att ni tar med oss i ungdomsrådet i beslut som rör barn? Tycker 
ni att ni följer barnkonventionen när ni fattar beslut i Vetlanda? 

• Vad förväntar ni er av oss i ungdomsrådet?  
• Hur arbetar kommunen med psykisk ohälsa bland ungdomar?  
• Hur går det med det nya gymnasieförbundet? Hur kommer det fungera? Kommer vi 

som snart ska börja gymnasiet märka någon skillnad? 
• Det är trångt i matsalen på gymnasiet. Hur ska det bli när det kommer ännu fler 

elever?  
• Finns det regler för hur tidigt och sent man får äta mat i skolan?  
• Om det skulle bli krig i Sverige hur förberedda är Vetlanda då? Finns det skyddsrum till 

alla i Vetlanda? Finns det en plan för hur alla ska få vatten, mat och värme mm? Hur 
jobbar kommunen med barn och ungas oro för att det kanske blir krig? 
 

Beslut: Frågorna skickar in till KSAU innan mötet. Anders Dahlén är ansvarig.  
 

5. Event för ungdomar 
Ungdomsrådet samtalar om ett event de vill arrangera för ungdomar. Inriktningen ska 
vara fysisk aktivitet. Samtal förs om målgrupp, innehåll, tid och plats. Kanske kan 
samarbete ske med ett gym till exempel Bad och Gym eller Friskis och Svettis? 
Fotbollsturnering? Samarbete med skateföreningen och pingisföreningen?   

 
I dialog kommer ungdomsrådet fram till följande:  
- Dag: Fredag 25 april 2025 
- Målgrupp: Högstadieåldern 
- Tillsätta en arbetsgrupp som får jobba vidare med innehåll av aktiviteten. 

Arbetsgruppen består av:  Hannes Segerberg, Adrian Borg, Ben Bjurenholt, Fabian 
Marcel, My Turesson med stöd av Glenh Zachrisson och Erik Persson 

 
6. Beslut dag och tid för ungdomsråd i december  

Beslut: Ungdomsrådet träffas för möte onsdag 11 december kl. 12-14.   
 

7. Veganmat i förskola och skolan 
Motion om att erbjuda veganmat återremitterades vid behandling i 
kommunfullmäktige (Ärendenr KLF 2023/321). Vid återremissen var en del av beslutet 
att remittera frågan till ungdomsrådet så att ”ungdomsrådet får möjlighet att ge sin 
syn på rätten till vegansk kost i skolan." Glenh Zachrisson redogjorde för bakgrunden 
till frågan om veganmat i skolan.  
 
Ungdomsrådet diskuterade frågan och kom fram till att om det inte skapar extra 
kostnader för kommunen bör kommunen erbjuda vegankost. Ungdomsrådet 
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framhåller vikten av att barnen själva ska få avgöra om de vill äta vegankost eller inte 
och inte vårdnadshavarna.  
 
Omedelbar justering 

 
8. Övriga frågor 
• Tommy Jonasson, Kommunens nya samordnare för brottsförebyggande arbetet vill 

träffa ungdomsrådet. Beslut: Tommy Jonasson är välkommen 11/12. Ungdomsrådet 
önskar att han skickar frågor till ungdomsrådet innan mötet.  

• Veganmat i skolan 
• Fika på ungdomsrådet - Det finns önskemål om fika vid mötena. Beslut: Enkelt fika. 

Saft och sötfika.  
• Instagramkonto – hur ska vi kunna bli lite mer aktiva där? Fabian och Simon är 

intresserad att jobba med instagram. Anders D ska kolla med 
kommunikationsavdelningen vem som kan ha en träff och gå igenom regler för 
kommunens instagram.  
 

9. Mötet avslutas 
Stina Lindgren avslutar mötet.  
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